
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Nationaal Groeifonds: kans voor groeistad Zwolle?  
 
Op 7 september lanceerde het kabinet het Nationaal Groeifonds, dat de komende vijf jaar 20 
miljard euro aan investeringen doet die moeten bijdragen aan economische groei. Het 
kabinet zet in op systeemsprongen op het gebied van infrastructuur, onderwijs, menselijk 
kapitaal of breed toepasbare innovaties waardoor onze productiviteit toeneemt. Denk 
bijvoorbeeld aan de ontwikkeling technologieën die toepasbaar zijn in verschillende 
(publieke en private) sectoren, het aanleggen van snelle en schone infrastructuur of het 
opzetten van scholingsprogramma’s gericht op de uitdagingen van de toekomst.  
 
Zwolle heeft als groeistad concreet te maken met uitdagingen op het gebied van schone 
mobiliteit, duurzame huisvesting en heeft als onderwijsstad met regiofunctie zeker de vraag 
te beantwoorden op welke manier er wordt opgeleid voor toekomstige vraagstukken of 
werkgelegenheid.  
 
D66 is van mening dat de groeivragen van Zwolle gebaat zijn bij ondersteuning uit het 
Nationaal Groeifonds en dat Zwolle daarmee bijdraagt aan de ontwikkeling van de landelijke 
economie. Daarom stellen wij de volgende vragen aan het college: 
 
1. Heeft het college de werking van het Nationaal Groeifonds al bestudeerd en ziet zij 

kansen voor een Zwolse aanvraag?  
 
2. Zo ja, is het college van plan om lokale / regionale ondernemers en kennisinstellingen te 

betrekken om in samenwerking tot een goede aanvraag te komen?  
 

3. Wil het college in dat geval een eerste inventarisatie van voorstellen delen met de raad 
via een informatienota?  
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